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Generalforsamling, referat 

Sydsjællands Klatreklub 

Tirsdag den 19. marts, 2024, kl. 19.00 

 

 

 

Punkt Beskrivelse Kommentarer/beslutninger 

1 Valg af dirigent og referent 

• Der vælges en dirigent og referent blandt 
de fremmødte medlemmer. 

Martin valgt til dirigent, Kasper 
tager referat. 

2 Formandens beretning 
• Beretning om SKK det forgangne år, og 

fremtidsplaner, v. formand Bjørn Hansen. 

Bjørn beretter om at det ser 
godt ud i klubben. Klatremiljøet 
bliver stadigt bedre og bedre. 
Gamle klatrere er kommet 
tilbage, og nye er kommet til. 
Der er kommet flere klatretider 
(torsdag, og lørdag). Dørene til 
hallen er for nuværende låst 
uden for klatretiderne, hvilket 
betyder at medlemmerne 
mødes omkring klatringen i 
langt højere grad end tidligere. 
Samarbejdet med DGI huset er 
godt, og vi får ros. Det seneste 

år er der tilgået en slabvæg i 
klubben, og der arbejdes pt på 

at vi udvider væggene endnu 
mere. Der forestår en større 

udskrivning til klatregreb, og 
tårnet skal renoveres. Vilde 
vulkaner er i år uden SKK 
deltagelse. Det er fordi der er 
sat nye retningslinjer, som 
betyder at medlemmer under 
18 ikke kan hjælpe som 
frivillige. Det har betydet at vi 
ikke kan stille mandskab. Der er 
fundet sponsorer til klubben. 
Bjørn har indhentet tilsagn på 
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sponsorat til Mathias fra ham 
selv såvel som Hans Damgaard 
og Tøjeksperten i Stege. 
Formanden er fortrøstningsfuld 
over det seneste halve år i 

klubben, som er gået over al 
forventning. 

3 Fremlægning af regnskab for 2023 
• Regnskab 2023 (dokument vedlagt). 
• Foreløbigt budget 2024 (dokument 

vedlagt) 
v. kasserer Kasper Johannsen. 

Fremlægningen blev taget til 
efterretning. 

4 Fastsættelse af kontingent 

• Fastsættelse af kontingent for den 
kommende periode, bestyrelsen indstiller 
at kontingentet fastholdes. 

• Det indstilles, at betalingskadencen 
ændres fra de nuværende (månedligt, 
halv- og helårlig betaling) til i stedet kvart- 
og helårlig betaling. Ændringen vil gøre 
den administrative byrde mindre for 
kassereren. 

Kontingentet fastholdes med 
priserne; 
300,- pr. Kvartal. 

800,- årligt. 
600,- årligt med 

husstandsrabat. 
 

Der stemmes for at 
betalingskadencen ændres til 

det foreslåede (kvartals- og 
helårlig betaling). Bestyrelsen 

går videre med løsningen, for at 
afdække hvilke muligheder der 

understøttes af 
medlemssystemet. 

Der vil blive meldt ud i god tid 
inden ændringen træder i kraft. 
 

Under punktet blev der også 
snakket om medlemskort: 

Flere af klubbens medlemmer 
ønsker medlemskort, som kan 

bruges til rabat i fx SpejderSport 
og Friluftsland, eller ved brug af 

klatreforbundets 
gæsteklatrerordning. 

Medlemskort vil blive udbudt 
på anfordring, når den nye 

betalingskadence er 
implementeret. 

5 Særlig orientering fra bestyrelsen 
• Bestyrelsen så sig desværre nødsaget til at 

ekskludere en person fra klubbens 
aktiviteter, faciliteter mv. i november 
2023. Klubbens vedtægter dikterer at 

Der orienteres om, og 
redegøres for beslutningen. 
Punktet tages til efterretning af 
de fremmødte uden 
modsigelser. 
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beslutningen skal bringes til godkendelse 
ved førstkommende generalforsamling. 

• Redegørelse for bestyrelsens beslutning, v. 
formand Bjørn Hansen, og kasserer Kasper 
Johannsen (anonymiseret dokumentation 
femvises, men indgår ikke i referatets 
bilag). 

6 Behandling af indkomne forslag fra 

medlemmer 
• Indkomne forslag fra medlemmer til 

behandling. 

Ingen forslag meldt til 

bestyrelsen. 

7 Valg til bestyrelsen/suppleanter 

• Klubbens vedtægter anfører at bestyrelsen 
består af 4-7 personer + suppleanter. I sin 
nuværende sammensætning består 
bestyrelsen af 4 personer. 

• Kasper genopstiller som kasserer. 

• Henrik opstiller som næstformand. 
• Line opstiller som sekretær. 

De opstillede er valgt. 
Bestyrelsen består dermed af: 

Formand: Bjørn Hansen 
Næstformand: Henrik Albrekt 

Sekretær: Line Vahl-Møller 
Kasserer: Kasper Johannsen 

Menigt medlem: Asker Rikvang 
Menigt medlem: Andreas 

Østergaard. 
 

8 Valg af revisor/suppleant 
• SKK har de seneste år anvendt en 

professionel revisor til klubbens regnskab. 
Bestyrelsen indstiller at denne ordning 
fastholdes. 

Punktet tages til efterretning. 

9 Eventuelt 

• Medlemskort. 
• Øvrige tilkomne punkter. 

Henrik spørger ind til 
børneattester.  

Vi skal have børneattester ifølge 
reglerne. 
De nuværende instruktører har 

allerede børneattester. 
Klubben fastholder også denne 

praksis fremover. 
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